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• e zasedání valné hromady Dobrovolného svazku obcíCyklostezka Jihlava —

Třebíč — Raabs Č. 112024

Místo a datum jednání: dne 19.6. 2024 ve 10:00 vzasedací místnosti radnice města
Jaroměřice nad Rokytnou, nám. Míru 2, Jaroměřice nad Rokytnou.

Seznam účastníků (viz příloha č. 1):

Přítomni: Obec Bítovčice (1 hlas), Obec Blatnice (1 hlas), Město Brtnice (1 hlas), Obec
Dešná (1 hlas), Město Jaroměřice nad Rokytnou (1 hlas), Město Jemnice (1 hlas),
Statutární město Jihlava (11 hlasů), Městys Kamenice (1 hlas), Městys Luka nad Jihlavou
(1 hlas), Obec Malý Beranov (1 hlas), Obec Sebkovice (1 hlas), Město Třebíč (8 hlasů),
Obec Velký Beranov (1 hlas). Clenů: 13, celkem 30 hlasů.
Omluveni s udělením oprávnění hlasovat zmocněnci:
Obec Horní Újezd (1 hlas), Město Moravské Budějovice (2 hlasy), Glenů: 2, celkem 3
hlasy.
Nepřítomni — omluveni:
Obec Bransouze (1 hlas), Obec Červená Lhota (1 hlas), Obec Gíhalín (1 hlas), Obec
Chlum (1 hlas), Obec Kojetice na Moravě (1 hlas), Obec Lesůňky (1 hlas), Obec Lomy (1
hlas), Obec Mastník (1 hlas), Obec Petrovice (1 hlas), Obec Přibyslavice (1 hlas), Glenů:
10, celkem 10 hlasů.
Hosté:
Karel Müller — manažer DSO, Jiřina Hanáková - účetní

Přítomno: 13 členů = 30 hlasů
Omluveni s udělením oprávnění hlasovat celkem: 2 členové = 3 hlasy
Nepřítomno: 10 členů = 10 hlasů
Celkem oprávněno hlasovat 15 členů s 33 hlasy z celkového počtu 43 hlasů.
Nedílnou součástí tohoto zápisu je také prezenční listina.

1. Zaháiení

Účastníky jednání přivítal starosta města Jaroměřice nad Rokytnou, pan Ing. Jaroslav
Soukup, MBA. Popřál jim úspěšné jednání a pozval je na prohlídku zrestaurovaného
chrámu 5v. Markéty. Předseda představenstva DSO Ing. Jiří Pokorný zahájil zasedání
VH a konstatoval, že je k dispozici 33 hlasů a VH je tedy usnášení schopná. Ujal se řízení
zasedání VH jako předsedající. Konstatoval, že VH byla řádně svolána a členové obdrželi
elektronicky podklady, které budou projednávány. Určil zapisovatele pana Karla Müllera.
Následně seznámil přítomné s návrhem programu zasedání valné hromady:

2. Schválení programu valné hromady

Návrh programu:

1. Zahájení, přivĺtání představitelem města
2. Schválení programu valné hromady
3. Volba ověřovatele zápisu
4. Kontrola usnesení představenstva
5. Kontrola usnesení z minulé VH
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6. Zpráva dozorčí rady
7. Schválení účetní závěrky za rok 2023
8. Schválení závěrečného účtu za rok 2023
9. Žádost o stanovisko k PD pro stavební povolení obchvatu M. Budějovice
10. Stav příprav na zpracování PD úseku Přímělkov — Dolní Smrčné
11. Údržba cyklostezky — žádost obce V. Beranov o spoluúčast DSO,
12.Žádost obce V. Beranov o povolení vjezdu na cyklostezku
13. Různé

Návrh usnesení č. 1-112024 DSO
Valná hromada DSO „Cyklostezka Jihlava — Třebíč — Raabs“ schvaluje program
zasedání VH dne 19. 6. 2024.
Pro: 33 hlasů Proti: O Zdrželo se: O
Usnesení č. 1-112024 - program jednání VH— bylo schváleno 15 členy z 25 s právem
hlasovat, což je 33 hlasů z celkového počtu 43.

3. Volba ověřovatele zápisu

Předseda DSO navrhl na ověřovatele zápisu pana Vítězslava Pléhu a pana Pavla Fraňka.

Návrh usnesení č. 2-1I2024 DSO
Valná hromada DSO „Cyklostezka Jihlava — Třebíč — Raabs“ schvaluje
pana Vítězslava Pléhu a pana Pavla Fraňka ověřovateli zápisu VH dne 19. 6. 2024.
Pro: 33 hlasů Proti: O Zdrželo se: O
Usnesení č. 2-1I2024 DSO - ověřovatelé zápisu VH dne 19. 6. 2024 - bylo schváleno
15 členy z 25 s právem hlasovat, což je 33 hlasů z celkového počtu 43.

4. Kontrola usnesení představenstva
Předseda DSO informoval přítomné, že k zápisu z představenstva č.3/2023 ze dne 12.
12. 2023 nebyly vzneseny žádné připomínky. Dále trvá úkol navázání kontaktů s městem
Raabs, řešení pojistné události v katastru obce Přibyslavice, opravy lesních cest po těžbě
a doplnění stanov DSO o videokonference představenstva. Ukol požádat Fond Vysočina
o dotaci na studii proveditelnosti změn vedení cyklotrasy Třebíč — Bransouze byl splněn.

Návrh na usnesení č. 3-112024 DSO

Valná hromada DSO „Cyklostezka Jihlava — Třebíč — Raabs“ bere na vědomí stav
plnění usnesení představenstva č. 3I2023 a požaduje jejich dokončení.
Pro: 33 hlasů Proti: O Zdrželo se: O
Usnesení č. 3-1I2024 DSO — kontrola usnesení představenstva DSO „Cyklostezka
Jihlava — Třebíč — Raabs“ Č. 3i2023 konaného dne 12. 12. 2023 bylo schváleno 15
členy z 25 s právem hlasovat, což je 33 hlasů z celkového počtu 43.

5. Kontrola plnění usnesení z minulé VH

Usnesení z minulé VH č. 3/2023 z 12.12. 2023 byla splněna.

Návrh na usnesení č. 4-112024 DSO

Valná hromada DSO „Cyklostezka Jihlava — Třebíč — Raabs“ bere na vědomí plnění
usnesení z minulé valné hromady DSO „Cyklostezka Jihlava — Třebíč — Raabs“
konané dne 12. 12. 2023.
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Pro: 33 hlasů Proti: O Zdrželo se: O
Usnesení č. 4-112024 DSO — plnění usnesení z valné hromady DSO „Cyklostezka
Jihlava — Třebíč — Raabs“ konané dne 12. 12. 2023- bylo schváleno 15 členy z 25
s právem hlasovat, což je 33 hlasů z celkového počtu 43.

6. Zpráva dozorčí rady

Se zprávou vystoupil předseda DR pan starosta Pulicar (Velký Beranov). Dozorčí rada
se sešla dne 4.6. 2024 v kanceláři DSO v Jaroměřicích n. R. a doporučuje VH schválit
plnění rozpočtu za rok 2023, hospodaření svazku za rok 2023, roční účetní závěrku za
rok 2023. Závěrečný zápis z DR je součástí roční účetní závěrky za rok 2023.

Návrh na usnesení č. 5-112024 DSO

Valná hromada DSO „Cyklostezka Jihlava — Třebíč — Raabs“ bere na vědomí zprávu
z jednání dozorčí rady DSO „Cyklostezka Jihlava — Třebíč — Raabs“ konané dne 4.
6. 2024.
Pro: 33 hlasů Proti: O Zdrželo se: O
Usnesení č. 5-1 12024 DSO — zpráva dozorčí rady DSO „Cyklostezka Jihlava — Třebíč
— Raabs“ konané dne 4. 6. 2024- bylo schváleno 15 členy z 25 s právem hlasovat,
což je 33 hlasů z celkového počtu 43.

7. Schválení účetní závěrky DSO za rok 2023

Předseda a účetní seznámili účastníky jednání s údaji z účetní závěrky. K tornu nebyly
žádné připomínky.

Návrh na usnesení Č. 6-1I2024 DSO

Valná hromada DSO „Cyklostezka Jihlava — Třebíč — Raabs“ schvaluje účetní
závěrku DSO „Cyklostezka Jihlava — Třebíč — Raabs“ za rok 2023 k 31.12. 2023.
Pro: 33 hlasů Proti: O Zdrželo se: O
Usneseni č. 6-1I2024 DSO — účetní závěrka DSQ „Cyklostezka Jihlava — Třebíč —

Raabs“ za rok 2023- bylo schváleno 15 členy z 25 s právem hlasovat, což je 33
hlasů z celkového počtu 43.

8. Schválení závěrečného účtu DSO za rok 2023

Předseda sdělil, že návrh závěrečného účtu byl rozeslán předem jako podklad
k dnešnímu jednání a současně i slovní komentář k závěrečnému účtu zpracovaný paní
účetní Hanákovou. V rozpravě nebyly k závěrečnému účtu žádné připomínky.

Návrh na usnesení č. 7-1I2024 DSO

Valná hromada DSO „Cyklostezka Jihlava — Třebíč — Raabs“ schvaluje závěrečný
účet DSO „Cyklostezka Jihlava — Třebíč — Raabs“ za rok 2023 bez výhrad.
Pro: 33 hlasů Proti: O Zdrželo se: O
Usnesení č. 7-1/2024 DSO — závěrečný účet DSO „Cyklostezka Jihlava — Třebíč —

Raabs“ za rok 2023- bylo schváleno 15 členy z 25 s právem hlasovat, což je 33
hlasů z celkového počtu 43.

9. Žádost o stanovisko k PD pro stavební povolení k obchvatu M. Budějovice
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Předseda informoval, že se představenstvo zabývalo žádostí ze dne 20.5. 2024 od
Dopravně inženýrské kanceláře s.r.o., o vyjádření/stanovisko k PO za OSO, který
následně pošlou na odbor dopravy MU M. Budějovice jako další podklad ke stavebnímu
řízení. K tornu DSO obdržel kompletní projektovou dokumentaci celého obchvatu. Křížení
s cyklostezkou je v ní označeno jako S 104— Napojení účelové komunikace. Dne 12.6.
2024 bylo na KrU Kraje Vysočina jednání ve věci přerušeného stavebního řízení — křížení
obchvatu M. Budějovic s Cyklostezkou Č. 26. Záznam z projednání byl představenstvu
předložen a je přiložen k tomuto zápisu. Město i Kraj Vysočina v něm deklarují, že budou
hledat vhodné řešení mimoúrovňového křížení silnice a cyklostezky a dohodli se na
způsobu jeho financování. Protože se nepředpokládá realizace obchvatu v období let
2025-27, je na přípravu řešení dostatek Času. Za těchto okolností představenstvo
doporučuje VH rozhodnout o vydání souhlasného stanovisko k PD.

Návrh na usnesení Č. 8-112024 DSO

Valná hromada DSO „Cyklostezka Jihlava — Třebíč — Raabs“ rozhodla o vydání
souhlasného stanoviska k projektové dokumentaci obchvatu M. Budějovic a
pověřuje předsedu představenstva jeho odesláním žadateli. Provede manažer
DSO.
Pro: 33 hlasů Proti: O Zdrželo se: O
Usnesení č. 8-112024 DSO — vydání souhlasného stanoviska k PD obchvatu M.
Budějovic- bylo schváleno 15 členy z 25 s právem hlasovat, což je 33 hlasů
z celkového počtu 43.

10. Stav příprav na zpracování PD úseku Přímělkov — Dolní Smrčné

Předseda představenstva informoval VH, že manažer K. Müller se zúčastnil jednánĺ na
zastupitelstvu v obci Horní Smrčné, jejíž souhlas se stavbou tohoto úseku nebylo možné
v roce 2016 obdržet. Důvodem byl budoucí smíšený provoz na jednopruhové silnici
z Horního Smrčného do Přímělkova, která je velmi auty využívaná. Při výstavbě
cyklostezky od této silnice do Dolního Smrčného by se provoz cyklistů ještě zvýšil a
docházelo by k nárustu konfliktů. Zejména z těchto důvodů nechce obec H. Smrčné dát
svůj souhlas k provedení stavby. PD byla zpracována již v roce 2016, ale nebylo získáno
stavební povolení. Na aktualizaci PD obdržel DSO od Fondu Vysočiny dotaci.
Návrh zastupitelstva obce je následující:

- udělat zvláštní cyklostezku ještě vedle silnice do Přírnělkova,

- udělat cyklostezku Přímělkov - D. Smrčné na druhé straně řeky vedle železnice
s mostkem přes potok Brtnice, který se tam vlévá do řeky Jihlavy.

Manažer předložil k diskusi tento návrh:
• znovu se zamyslet nad celým pojetím tohoto úseku od Přímělkova k D. Smrčnému

(cca2,5 km),
• zrušit poptávkové řízení na novou PD,
• požádat Kraj Vysočina o zrušení dotace z Fondu Vysočina na projektové řešení

podle roku 2016,
• zpracovat zadání na studii proveditelnosti tohoto úseku a potom zažádat na ni o

dotaci.
V diskusi bylo připomenuto, že DSO obdržel nabídky na zpracování nové PD v rozsahu
od 600 do 800 tis. Kč. Protože dotace činí jen 125 tis. Kč, bylo by velkým rizikem nechat
PD zpracovat a opět nezískat stavební povolení v důsledku nesouhlasného stanoviska
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obce. Z tohoto důvodu se představenstvo přiklonilo k navrhovanému řešení a předkládá
je VH k rozhodnutí.
Paní účetní upozorňuje, že dojde ke zmaření původní investice na tuto PD z roku 2016 a
bude se muset rozhodnutí o tom předložit VH.

Návrh na usnesení č. 9-112024 DSO

Valná hromada OSO Cyklostezka Jihlava-Třebíč-Raabs bere na vědomí stav příprav
na zpracování PD úseku Přímělkov — D. Smrčné a rozhodla
a) prohlásit investici na původní PD z roku 2016 za zmařenou,
b) o vrácení dotace na tento projekt Fondu Vysočina,
c) o zpracovaní zadání na studii proveditelnosti na celý tento úsek.

Pro: 33 hlasů Proti: O Zdrželo se: O
Usnesení č. 9-112024 DSO —ke stavu příprav na zpracování PD úseku Přímělkov —

D. Smrčné — bylo schváleno 15 členy z 25 s právem hlasovat, což je 33 hlasů
z celkového počtu 43.

11. Údržba cyklostezky — žádost obce V. Beranov o spoluúčast DSO,

Předseda informoval o vyřízení žádosti obce V. Beranov na magistrát města Jihlava
o příspěvek na opravu cyklostezky. Ta byla zamítnuta s tím, že má být adresována DSO.
Předseda informoval VH, že důvod zamítnutí žádosti městem Jihlava je skutečnost, že
město se nemůže plošně podílet na opravách cyklotrasy, která není v majetku města.
Doporučil představenstvu tento bod zařadit na jednání VH. V diskusi na představenstvu
bylo zmíněno, že neexistuje projednaný jednotný postup DSO, týkající se odpovědnosti
obcí a DSO za opravy cyklostezky a jejich financování.
Starosta V. Beranova sdělil, že obec vynakládá ze svého rozpočtu velké částky na opravu
cyklostezky a zastupitelstvo má k tomu výhrady. Proto žádá DSO o podílení se na
financování.
Mezi členy VH byly diskutovány problémy stanovení hranice příspěvku DSO obci, řešení
oprav po živelné události prostřednictvím pojištění, rozlišování údržby a opravy,
povinnosti obce vyplývající ze stanov a členství v DSO.
Z popisu skutečného stavu požadovaných oprav cyklostezky starostou V. Beranova
dospěla VH k závěru, že se nejedná o běžnou údržbu a opravu cyklostezky a lze tedy
z rozpočtu DSO na danou akci přispět.
Bylo konstatováno, že v rozpočtu DSO na rok 2024 je k dispozici na opravy 50 tis. Kč.
DSO se bude podílet na financování opravy úseku v katastru V. Beranov max do 40 tis.
Kč. Fakturován bude zvlášt‘ podíl DSO a podíl obce.
VH navrhla, aby byla zpracována souhrnná vnitřní směrnice k údržbě a opravám, jak
budou řešeny a financovány ve smyslu stanov a povinností DSO a jeho členů. Návrh
zpracuje manažer K. Müller a rozešle jej k diskusi.

Návrh na usnesení č. 10-1I2024 OSO

Valná hromada OSO Cyklostezka Jihlava-Třebíč-Raabs rozhodla
a) stanovit podíl na financování opravy cyklostezky v katastru obce V. Beranov ve
výši 40 000,- Kč,
b) zpracovat návrh vnitřní směrnice na provádění a financováni údržby a opravy
cyklostezky — odpovídá manažer

Pro: 33 hlasů Proti: O Zdrželo se: O
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Usnesení Č. 10-112024 DSO —k žádosti obce V. Beranov o spoluúčast DSO — bylo
schváleno 15 členy z 25 s právem hlasovat, což je 33 hlasů z celkového počtu 43.

12. Žádost obce V. Beranov o povolení vjezdu na cyklostezku

Starosta obce V. Beranov a člen představenstva pan Pulicar informoval o žádosti obce
na povolení vjezdu pro dopravní obsluhu na úsek cyklostezky od mostku u Petrovického
mlýna až cca na úroveň soutoku Puklického potoku a řeky Jihlava z důvodu přístupu
majitelů k nemovitostem. Zde se nachází chatová kolonie. Jedná se zhruba o délku 900
m. Zádost byla probrána i na jednání představenstva, které v diskusi navrhlo doplnit
dodatkovou tabulku zákazem vjezdu vozidel nad 3,5 t a zjistit požadavky Policie CR na
umístění dodatkových tabulek na cyklostezku. Představenstvo doporučuje projednat
žádost na valné hromadě.

Návrh na usnesení č. 11-1I2024 DSO

Valná hromada DSO Cyklostezka Jihlava-Třebíč-Raabs rozhodla
a) zjistit požadavky Policie CR na umístění dodatkových tabulek na vjezd na
cyklostezku pro dopravní obsluhu a zákazem vjezdu nad 3,5 t — provede manažer,
b) o umístění dodatkové tabulky k vjezdu na cyklostezku po splnění požadavků
Policie CR.

Pro: 33 hlasů Proti: O Zdrželo se: O
Usnesení č. 11-112024 DSO —k žádosti obce V. Beranov o umístění dodatkové
tabulky na vjezd - bylo schváleno 15 členy z 25 s právem hlasovat, což je 33 hlasů
z celkového počtu 43

13. Různé
Starostka městyse Kamenice p. Krejčová informovala, že majitelky pozemků, přes které
je vedena cyklostezka v jejich katastru, chtějí část pozemků — cca 150 m2, na kterých je
cyklostezka, odprodat. Navrhuje odkoupení svazkem. Projednávat to bude zastupitelstvo
městyse 11.9.2024. Jednání zastupitelstva se zúčastní manažer pan Müller. Ten VH
sdělil, že obdobně je postupováno i při přípravě realizace úseku Bradlo — Petrovický mlýn,
kde je sjednávána s majiteli dotčených pozemků smlouva o budoucí smlouvě kupní na tu
část pozemku, na které se bude nacházet stavba cyklostezky. Celková tendence u staveb
je, aby jak stavba, tak pozemek pod ní měly jednoho majitele.

Předseda pan Pokorný poděkoval p. Pléhovi, místostarostovi města Jaroměřice nad
Rokytnou za poskytnutí jednacích prostor a přípravu programu.
Valná hromada skončila v 11:40 hod. Poté se část účastníků odebrala k prohlídce chrámu
Sv. Markéty a města.

Zapsal: Karel Müller

Ověřovatelé:

‚ ‘Mgr. Pavel Franek Vitezslav Pleha

‚ / /Predseda DSO Ing. Jiri Pokorny Á:
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